
1 

 

 

 

 

 

 

КОБЕЛЯЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОЛТАВСЬКОГО РАЙОНУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

  

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання п’ятнадцятої сесії Кобеляцької міської ради 

восьмого скликання  

 

23 грудня 2021 року     м. Кобеляки 

10:00        зал засідань міської ради 

 

Головуючий: Копелець Олександр Олександрович, Кобеляцький 

міський голова. 

 

Копелець О. О.: 

Добрий день, шановні депутати та запрошені! 

На п’ятнадцяту сесію Кобеляцької міської ради восьмого скликання із 26 

депутатів прибули 23. 

На пленарне засідання запрошені депутати Полтавської обласної та 

районної рад, заступники Кобеляцького міського голови, керуючий справами 

(секретар) Виконавчого комітету міської ради, працівники апарату 

Виконавчого комітету міської ради та її виконавчих органів, представники 

засобів масової інформації. 

Кворум є, вношу пропозицію п’ятнадцяту сесію міської ради восьмого 

скликання оголосити відкритою. 

 

Заперечень немає? 

Дозвольте п’ятнадцяту сесію міської ради восьмого скликання 

оголосити відкритою. 

 

(Звучить Державний Гімн України). 

 

Копелець О. О.: 

Шановні депутати та запрошені!  

Повідомляю вам, що відповідно до пункту 11.3 статті 11 Регламенту 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання здійснюється відеофіксація 

пленарного засідання сесії міської ради. 

 

Шановні депутати та запрошені! 
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Для проведення підрахунку голосів нам необхідно обрати лічильну 

комісію. Пропонується до складу лічильної комісії включити: 

Фесюру Віктора Олександровича 

Василенко Романа Володимировича 

Кривулю Анатолія Анатолійовича 

Заперечень немає? Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято.  

 

Потрібно вирішити питання про порядок денний та регламент роботи 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

Розпорядження про скликання сесії було розміщене на сайті міської 

ради, де оприлюднено проєкти рішень, з якими можна було ознайомитися, 

проєкт порядку денного п’ятнадцятої сесії міської ради вам роздано. Чи 

варто його зачитувати? 

Пропоную проєкт порядку денного прийняти за основу.  

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 1 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  

«Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2021 рік». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 2 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  

«Про умови оплати праці Кобеляцького міського голови на 2022 рік». 
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 Відповідно до ст. 28 Закону України «Про запобігання корупції» 

повідомляю про наявність у мене конфлікту інтересів під час розгляду на 

п’ятнадцятій сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання 23.12.2021 р. 

питання порядку денного «Про умови оплати праці Кобеляцького міського 

голови на 2022 рік». 

 З метою урегулювання вищевказаного конфлікту інтересів, я, як міський 

голова, не голосуватиму під час прийняття цього рішення (письмове 

повідомлення долучено до протоколу). 

 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 3 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  

«Про внесення змін до Програми благоустрою Кобеляцької міської ради 

на 2020 – 2023 роки». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 4 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  

«Про передачу на баланс Кобеляцького комунального підприємства 

«Водоканал Плюс» майна комунальної власності Кобеляцької міської ради». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 5 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  
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«Про внесення змін до структури та загальної чисельності Відділу освіти 

Кобеляцької міської ради та затвердження їх у новій редакції». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 6 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  

«Про затвердження штатного розпису Комунальної установи 

«Інклюзивно-ресурсний центр» Кобеляцької міської ради Полтавської 

області на 2022 рік та графіку роботи в новій редакції». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 7 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  

«Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій редакції». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 8 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  

«Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради та 

затвердження його в новій редакції». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 
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Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 9 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  

«Про включення автомобіля (марка Таврія) до Переліку об’єктів, що 

передаються в оренду без проведення аукціону, та передачу державному 

професійно-технічному навчальному закладу «Професійний аграрний ліцей» 

м. Кобеляки в оренду легкового автомобіля для проведення навчального 

практичного водіння здобувачів освіти». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 10 додаються до 

протоколу).  

 

У кого ще будуть зміни, доповнення до проєкту порядку денного? 

Немає. 

Пропоную проєкт порядку денного зі змінами прийняти в цілому.  

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 11 додаються до 

протоколу).  

 

Прийнято порядок денний: 

1.  Про звіт Кобеляцького міського голови про роботу Кобеляцької 

міської ради та її Виконавчого комітету з листопада 2020 року по листопад 

2021 року. 

2. Про бюджет Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 

рік. 

3. Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2021 рік. 

4. Про умови оплати праці Кобеляцького міського голови на 2022 рік. 

5. Про затвердження Плану соціально-економічного розвитку 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 – 2024 роки. 

6. Про затвердження Програми фінансової підтримки та розвитку 
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Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» 

Кобеляцької міської ради на 2022 –  2023 роки. 

7. Про внесення змін до Програми благоустрою Кобеляцької міської 

ради на 2020 – 2023 роки. 

8. Про передачу на баланс Кобеляцького комунального підприємства 

«Водоканал Плюс» майна комунальної власності Кобеляцької міської ради. 

9. Про внесення змін до структури та загальної чисельності Відділу 

освіти Кобеляцької міської ради та затвердження їх у новій редакції.  

10. Про затвердження Статуту Комунальної установи «Інклюзивно-

ресурсний центр» Кобеляцької міської ради Полтавської області в новій 

редакції. 

11. Про затвердження штатного розпису Комунальної установи 

«Інклюзивно-ресурсний центр» Кобеляцької міської ради Полтавської 

області на 2022 рік та графіку роботи в новій редакції. 

12. Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій редакції. 

13. Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради та 

затвердження його в новій редакції. 

14. Про затвердження плану з підготовки проєктів регуляторних актів 

на 2022 рік. 

15. Про затвердження Положення про Центр надання соціальних 

послуг Кобеляцької міської ради в новій редакції. 

16. Про включення автомобіля (марка Таврія) до Переліку об’єктів, що 

передаються в оренду без проведення аукціону, та передачу державному 

професійно-технічному навчальному закладу «Професійний аграрний ліцей» 

м. Кобеляки в оренду легкового автомобіля для проведення навчального 

практичного водіння здобувачів освіти. 

17.  Про дострокове розірвання договорів оренди землі, укладених з ФГ 

«Громада» на земельну ділянку кадастровий номер 5321885800:00:003:0019 

площею 30,7200 га, земельну ділянку кадастровий номер 

5321885800:00:003:0018 площею 25,3900 га. 

18.  Про дострокове розірвання договору оренди землі, укладеного з 

Вовком Володимиром Івановичем  на земельну ділянку кадастровий номер 

5321884500:00:003:0443 площею 29,0500 га. 

19.  Про дострокове розірвання договору оренди землі, укладеного з гр. 

Телятник Валентиною Василівною (голова ФГ «КВАСІВСЬКЕ»), на 

земельну ділянку кадастровий номер 5321885400:00:014:0037 площею 

12,4000 га. 

20. Про дострокове розірвання договорів оренди землі, укладених з гр. 

Закупрою Тетяною Іллівною (голова ФГ «ЯСЯ-2017»), на земельну ділянку 

кадастровий номер 5321885400:00:012:0220 площею 5,6000 га, на земельну 

ділянку кадастровий номер 5321885400:00:014:0035 площею 14,5 га. 
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21. Про розірвання за згодою сторін договору оренди землі б/н від 

07.09.2016 року із Савенком Віктором Семеновичем на земельну ділянку 

загальною площею 10,00 га, кадастровий номер 5321884500:00:001:0435. 

22. Про розірвання за згодою сторін договору оренди землі б/н від 

07.09.2016 року із Савенком Віктором Семеновичем на земельну ділянку 

загальною площею 22,00 га, кадастровий номер 5321888000:00:002:0189. 

23.  Про розгляд заяв щодо надання дозволів на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок у власність (користування). 

24.  Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості). 

25. Про розгляд заяв щодо затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки та передачу земельної ділянки у власність 

(користування). 

26. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) з 

подальшим посвідченням права власності. 

27. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договорів оренди 

невитребуваних земельних часток (паїв), укладених між Василівською 

сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут». 

28. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди  

невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між Озерянською 

сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут». 

29. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди  

невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між Лучківською 

сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут». 

30. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди 

невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між Вільховатською 

сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут». 

31. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди 

невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між Красненською 

сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут». 

32. Про розгляд заяви про поновлення на новий строк договору оренди 

невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між Сухинівською 

сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут». 

33. Про припинення права постійного користування Головним 

управлінням статистики у Полтавській області земельною ділянкою площею 

0,1024 га, яка розташована в м. Кобеляки по вул. Огія, 17. 

34. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у постійне користування Службі автомобільних 

доріг у Полтавській області. 

35. Про створення громадських пасовищ за межами с. Гаймарівка на 

території Кобеляцької міської ради. 

36. Про створення громадських пасовищ в межах с. Дашківка на 
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території Кобеляцької міської ради. 

37. Про затвердження звіту про експертну грошову оцінку та продаж 

земельної ділянки несільськогосподарського  призначення гр. Долговій Анні 

Петрівні, розташованої за адресою: вул. Шевченка, 30, м. Кобеляки, 

загальною площею 0,0609 га. 

38. Про затвердження ставок орендної плати за земельну ділянку на 

2022 рік. 

39. Про розгляд заяв щодо надання в оренду невитребуваних земельних 

часток паїв гр. Василенку Роману Володимировичу загальною площею 8,07 

га на території колишньої Василівської сільської ради. 

40. Про внесення змін до договорів оренди землі № 17, 18, 19, 20 від 

10.10.2012 року, укладених з гр. Рябекою Віталієм Анатолійовичем. 

41. Різне. 

 

Копелець О. О.: 

Пропозиції щодо регламенту роботи п’ятнадцятої сесії міської ради: 

Для доповідей – до 20 хвилин, для виступів у дебатах – до 3 хвилин, для 

повторних виступів – до 2 хвилин, для розгляду різного – до 30 хвилин. 

Пленарне засідання пропонується провести за 1 годину. 

Заперечень немає? 

Немає. 

Хто за те, щоб прийняти запропонований регламент роботи п’ятнадцятої 

сесії міської ради? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 12 додаються до 

протоколу).  

 

Копелець О. О.: 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

 

1. По питанню «Про звіт Кобеляцького міського голови про роботу 

Кобеляцької міської ради та її Виконавчого комітету з листопада 2020 року 

по листопад 2021 року». 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 
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Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 13 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про звіт Кобеляцького міського 

голови про роботу Кобеляцької міської ради та її Виконавчого комітету з 

листопада 2020 року по листопад 2021 року» прийняти в цілому як рішення 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 14 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 1 «Про звіт Кобеляцького міського голови про 

роботу Кобеляцької міської ради та її Виконавчого комітету з листопада 

2020 року по листопад 2021 року» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

2. По питанню «Про бюджет Кобеляцької міської територіальної 

громади на 2022 рік» слово надається начальнику Фінансового відділу 

Кобеляцької міської ради Дацку Андрію Івановичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 15 додаються до 

протоколу).  

Копелець О. О.: 
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Надійшла інформація від головного лікаря Кобеляцької міської лікарні, 

що нам з обласного бюджету виділяють 2 млн грн на її ремонт при умові, що 

міська рада виділить 50 тис. грн на проєкт. Ми прийняли рішення і думаю, 

що від депутатів не буде заперечень. 

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про бюджет Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2022 рік» прийняти в цілому як рішення 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 16 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 2 «Про бюджет Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2022 рік» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

3. По питанню: «Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької 

міської територіальної громади на 2021 рік» слово надається начальнику 

Фінансового відділу Кобеляцької міської ради Дацку Андрію Івановичу. 

 Поступила пропозиція депутата міської ради Фесюри В. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 17 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до показників 

бюджету Кобеляцької міської територіальної громади на 2021 рік» прийняти 

в цілому як рішення п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 
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Результати голосування № 18 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 3 «Про внесення змін до показників бюджету 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2021 рік» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

Повідомляю про наявність конфлікту інтересів у зв’язку з розглядом 

питання «Про умови оплати праці Кобеляцького міського голови на 2022 

рік». Заявляю, що з метою урегулювання вищевказаного конфлікту інтересів, 

я, як міський голова, не голосуватиму під час прийняття цього рішення 

(письмове повідомлення долучено до протоколу). 

 

4. По питанню: «Про умови оплати праці Кобеляцького міського голови 

на 2022 рік» слово надається голові постійної комісії міської ради мандатної 

та з питань депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав 

людини, громадського правопорядку, законності та запобігання корупції 

Фещенку Василю Васильовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 19 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про умови оплати праці 

Кобеляцького міського голови на 2022 рік» прийняти в цілому як рішення 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 21, «проти» - 1, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 20 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 4 «Про умови оплати праці Кобеляцького 

міського голови на 2022 рік» (додається). 

 



12 

 

Копелець О. О.: 

5. По питанню: «Про затвердження Плану соціально-економічного 

розвитку Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 – 2024 роки» 

слово надається начальнику сектору економічного розвитку та інвестицій 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Омельченку Сергію 

Васильовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 21 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження Плану 

соціально-економічного розвитку Кобеляцької міської територіальної 

громади на 2022 – 2024 роки» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 22 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 5 «Про затвердження Плану соціально-

економічного розвитку Кобеляцької міської територіальної громади на 

2022 – 2024 роки» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

6. По питанню: «Про затвердження Програми фінансової підтримки та 

розвитку Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька міська 

лікарня» Кобеляцької міської ради на 2022 – 2023 роки» слово надається 

головному лікарю Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька 

міська лікарня» Кобеляцької міської ради Казироду Володимиру 

Олексійовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Фесюри В. О. прийняти 

рішення без обговорення. 
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Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 23 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження Програми 

фінансової підтримки та розвитку Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради на 2022 

– 2023 роки» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 24 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 6 «Про затвердження Програми фінансової 

підтримки та розвитку Комунального некомерційного підприємства 

«Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради на 2022 – 2023 

роки» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

7. По питанню: «Про внесення змін до Програми благоустрою 

Кобеляцької міської ради на 2020 – 2023 роки» слово надається начальнику 

фінансово-господарського відділу апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради – головному бухгалтеру Шабельник Ірині 

Олександрівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Фесюри В. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 
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Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 25 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до Програми 

благоустрою Кобеляцької міської ради на 2020 – 2023 роки» прийняти в 

цілому як рішення п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 26 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 7 «Про внесення змін до Програми 

благоустрою Кобеляцької міської ради на 2020 – 2023 роки» (додається). 

 

До залу засідань зайшов депутат Рафальський В. О. 

Провели перереєстрацію депутатів. 

 

Копелець О. О.: 

8. По питанню: «Про передачу на баланс Кобеляцького комунального 

підприємства «Водоканал Плюс» майна комунальної власності Кобеляцької 

міської ради» слово надається начальнику фінансово-господарського відділу 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головному 

бухгалтеру Шабельник Ірині Олександрівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 1, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 27 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 
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Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про передачу на баланс 

Кобеляцького комунального підприємства «Водоканал Плюс» майна 

комунальної власності Кобеляцької міської ради» прийняти в цілому як 

рішення п’ятнадцятої  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 28 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 8 «Про передачу на баланс Кобеляцького 

комунального підприємства «Водоканал Плюс» майна комунальної 

власності Кобеляцької міської ради» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

9. По питанню: «Про внесення змін до структури та загальної 

чисельності Відділу освіти Кобеляцької міської ради та затвердження їх у 

новій редакції» слово надається начальнику Відділу освіти Кобеляцької 

міської ради Коваль Наталії Мефодіївні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 29 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до структури 

та загальної чисельності Відділу освіти Кобеляцької міської ради та 

затвердження їх у новій редакції» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 30 додаються до протоколу. 
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Прийнято рішення № 9 «Про внесення змін до структури та 

загальної чисельності Відділу освіти Кобеляцької міської ради та 

затвердження їх у новій редакції» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

10. По питанню: «Про затвердження Статуту Комунальної установи 

«Інклюзивно-ресурсний центр» Кобеляцької міської ради Полтавської 

області в новій редакції» слово надається начальнику юридичного відділу 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Деркач Аліні 

Олегівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Фесюри В. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 31 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження Статуту 

Комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр» Кобеляцької міської 

ради в новій редакції» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 32 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 10 «Про затвердження Статуту Комунальної 

установи «Інклюзивно-ресурсний центр» Кобеляцької міської ради 

Полтавської області в новій редакції» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

11. По питанню: «Про затвердження штатного розпису Комунальної 

установи «Інклюзивно-ресурсний центр» Кобеляцької міської ради 

Полтавської області на 2022 рік та графіку роботи в новій редакції» слово 
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надається начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 33 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження штатного 

розпису Комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр» Кобеляцької 

міської ради Полтавської області на 2022 рік та графіку роботи в новій 

редакції» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 34 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 11 «Про затвердження штатного розпису 

Комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр» Кобеляцької 

міської ради Полтавської області на 2022 рік та графіку роботи в новій 

редакції» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

12. По питанню: «Про внесення змін до Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій 

редакції» слово надається начальнику юридичного відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 
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Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 35 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до Статуту 

Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження його 

в новій редакції» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 36 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 12 «Про внесення змін до Статуту 

Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та 

затвердження його в новій редакції» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

13. По питанню: «Про внесення змін до Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької 

міської ради та затвердження його в новій редакції» слово надається 

начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Омеляненко В. М., депутат міської ради, повідомила, що коли постало 

на засіданні профільної постійної комісії питання про внесення змін до 

Статуту ПМСД, то там дійсно були певні проблеми. Як приклад, не надали 

доступу представникам міської ради до документації підприємства, щоб 

можна було контролювати використання виділених міською радою коштів. 

Також прозвучало, що й в Статуті Кобеляцької міської лікарні зазначений 

пункт, що представники міської ради можуть контролювати витрачання 

коштів, які виділяються нею. Переглянувши зміни, які були внесені до 

Статуту Кобеляцької міської лікарні, є незгода з деякими пунктами. 

Комунальним некомерційним підприємством був укладений договір із 

Національною службою здоров'я України, відповідно до якого вони надають 
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йому кошти. Кожен головний лікар звітує на засіданнях Виконкому та сесії 

міської ради про свою роботу, суму витрачених коштів і т. ін. Але в нових 

змінах прописано, що Кобеляцька міська лікарня має узгоджувати з міською 

радою питання про штат, структуру, відсотки оплати, укладення договорів. Зі 

вказаними змінами треба попрацювати юристам. Запропонувала їх винести 

на доопрацювання. Зауважила, що якби міська рада повністю фінансувала 

лікарню, то тоді було б зрозуміло. Це не значить, що приховуються доходи. 

Все можна відслідкувати.  

Копелець О. О., міський голова, повідомив, що, на його думку, 

Кобеляцька міська лікарня - це і Кобеляцька громада. Якби вона не була 

зареєстрована в ній, то  Національна служба здоров'я України не здійснювала 

б фінансування. Кобеляцька міська рада ввійшла в засновники. Поки вона не 

була ним, ніхто не втручався в діяльність лікарні. Якби у нас все було гладко, 

не виникала б така кількість питань. Якби надавалися медичні послуги, не 

тікали лікарі, виплачувалася б своєчасно заробітна плата, ніхто б не хотів 

втручатися. Саме тому, що до нас звертаються люди, міська рада хотіла б 

дізнатися куди використовуються кошти. При бюджеті майже 50 млн грн не 

виплачується заробітна плата. Депутати мають право знати, як вона 

нараховується, як використовується майно. З тих коштів, що надає 

Національна служба  здоров’я України, четверта їх частина повинна йти на 

розвиток медицини, а не тільки на оплату праці. А в ПМСД заставляють ще й 

писати заяви про переведення на 0,5 та 0,25 ставки. Засновник має право 

знати про все, що  відбувається.  

Таранушич А. О., депутат міської ради, запропонував повернутися до  

питання діяльності спостережної ради, щоб бачити істинну картину, яка 

відбувається в медицині.  

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.:  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 21, «проти» - 0, «утримались» - 3, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 37 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до Статуту 

Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» 
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Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій редакції» прийняти в 

цілому як рішення п’ятнадцятої  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 21, «проти» - 0, «утримались» - 3, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 38 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 13 «Про внесення змін до Статуту 

Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька міська 

лікарня» Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій 

редакції» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

14. По питанню: «Про затвердження плану з підготовки проєктів 

регуляторних актів на 2022 рік» слово надається начальнику юридичного 

відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Деркач Аліні 

Олегівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 39 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження плану з 

підготовки проєктів регуляторних актів на 2022 рік» прийняти в цілому як 

рішення п’ятнадцятої  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 40 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 14 «Про затвердження плану з підготовки 

проєктів регуляторних актів на 2022 рік» (додається). 
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Копелець О. О.: 

15. По питанню: «Про затвердження Положення про Центр надання 

соціальних послуг Кобеляцької міської ради в новій редакції» слово 

надається начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 41 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження Положення 

про Центр надання соціальних послуг Кобеляцької міської ради в новій 

редакції» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 42 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 15 «Про затвердження Положення про Центр 

надання соціальних послуг Кобеляцької міської ради в новій редакції» 

(додається). 

 

Копелець О. О.: 

16. По питанню: «Про включення автомобіля (марка Таврія) до Переліку 

об’єктів, що передаються в оренду без проведення аукціону, та передачу 

державному професійно-технічному навчальному закладу «Професійний 

аграрний ліцей» м. Кобеляки в оренду легкового автомобіля для проведення 

навчального практичного водіння здобувачів освіти» слово надається 

начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Фесюри В. О. прийняти 

рішення без обговорення. 
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Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 43 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про включення автомобіля 

(марка «Таврія») до Переліку об’єктів, що передаються в оренду без 

проведення аукціону,  та  передачу державному професійно-технічному 

навчальному закладу «Професійний аграрний ліцей» м. Кобеляки в оренду  

легкового автомобіля для проведення навчального практичного водіння 

здобувачів освіти» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  сесії міської 

ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 44 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 16 «Про включення автомобіля (марка 

«Таврія») до Переліку об’єктів, що передаються в оренду без проведення 

аукціону, та передачу державному професійно-технічному навчальному 

закладу «Професійний аграрний ліцей» м. Кобеляки в оренду легкового 

автомобіля для проведення навчального практичного водіння 

здобувачів освіти» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

17. По питанню: «Про дострокове розірвання договорів оренди землі, 

укладених з ФГ «Громада» на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885800:00:003:0019 площею 30,7200 га, земельну ділянку кадастровий 

номер 5321885800:00:003:0018 площею 25,3900 га» слово надається 

начальнику відділу земельних відносин, екології та комунальної власності 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію 

Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 
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«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 45 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проект рішення «Про дострокове розірвання 

договорів оренди землі, укладених з ФГ «Громада» на земельну ділянку 

кадастровий номер 5321885800:00:003:0019 площею 30,7200 га, земельну 

ділянку кадастровий номер 5321885800:00:003:0018 площею 25,3900 га» 

прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 46 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 17 «Про дострокове розірвання договорів 

оренди землі, укладених з ФГ «Громада» на земельну ділянку 

кадастровий номер 5321885800:00:003:0019 площею 30,7200 га, земельну 

ділянку кадастровий номер 5321885800:00:003:0018 площею 25,3900 га» 

(додається). 

 

Копелець О. О.: 

18. По питанню: «Про дострокове розірвання договору оренди землі, 

укладеного з Вовком Володимиром Івановичем на земельну ділянку 

кадастровий номер 5321884500:00:003:0443 площею 29,0500 га» слово 

надається начальнику відділу земельних відносин, екології та комунальної 

власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 
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Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 47 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про дострокове розірвання 

договору оренди землі, укладеного з Вовком Володимиром Івановичем  на 

земельну ділянку кадастровий номер 5321884500:00:003:0443 площею 

29,0500 га» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 48 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 18 «Про дострокове розірвання договору 

оренди землі, укладеного з Вовком Володимиром Івановичем на 

земельну ділянку кадастровий номер 5321884500:00:003:0443 площею 

29,0500 га» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

19. По питанню: «Про дострокове розірвання договору оренди землі, 

укладеного з гр. Телятник Валентиною Василівною (голова ФГ 

«КВАСІВСЬКЕ»), на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885400:00:014:0037 площею 12,4000 га» слово надається начальнику 

відділу земельних відносин, екології та комунальної власності апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію 

Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Фесюри В. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 
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Рішення прийнято (результати голосування № 49 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про дострокове розірвання 

договору оренди землі, укладеного з гр. Телятник Валентиною Василівною 

(голова ФГ «КВАСІВСЬКЕ»), на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885400:00:014:0037 площею 12,4000 га» прийняти в цілому як рішення 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 50 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 19 «Про дострокове розірвання договору 

оренди землі, укладеного з гр. Телятник Валентиною Василівною 

(голова ФГ «КВАСІВСЬКЕ»), на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885400:00:014:0037 площею 12,4000 га» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

20. По питанню: «Про дострокове розірвання договорів оренди землі, 

укладених з гр. Закупрою Тетяною Іллівною (голова ФГ «ЯСЯ-2017»), на 

земельну ділянку кадастровий номер 5321885400:00:012:0220 площею 5,6000 

га, на земельну ділянку кадастровий номер 5321885400:00:014:0035 площею 

14,5 га» слово надається начальнику відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської 

ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 51 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про дострокове розірвання 

договорів оренди землі, укладених з гр. Закупрою Тетяною Іллівною (голова 
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ФГ «ЯСЯ-2017»), на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885400:00:012:0220 площею 5,6000 га, на земельну ділянку кадастровий 

номер 5321885400:00:014:0035 площею 14,5 га» прийняти в цілому як 

рішення п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 52 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 20 «Про дострокове розірвання договорів 

оренди землі, укладених з гр. Закупрою Тетяною Іллівною (голова ФГ 

«ЯСЯ-2017»), на земельну ділянку кадастровий номер 

5321885400:00:012:0220 площею 5,6000 га, на земельну ділянку 

кадастровий номер 5321885400:00:014:0035 площею 14,5 га» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

21. По питанню: «Про розірвання за згодою сторін договору оренди 

землі б/н від 07.09.2016 року із Савенком Віктором Семеновичем на земельну 

ділянку загальною площею 10,00 га, кадастровий номер 

5321884500:00:001:0435» слово надається начальнику відділу земельних 

відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 53 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розірвання за згодою сторін 

договору оренди землі б/н від 07.09.2016 року із Савенком Віктором 

Семеновичем на земельну ділянку загальною площею 10,00 га, кадастровий 

номер 5321884500:00:001:0435» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  

сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 
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Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 54 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 21 «Про розірвання за згодою сторін договору 

оренди землі б/н від 07.09.2016 року із Савенком Віктором Семеновичем 

на земельну ділянку загальною площею 10,00 га, кадастровий номер 

5321884500:00:001:0435» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

22. По питанню: «Про розірвання за згодою сторін договору оренди 

землі б/н від 07.09.2016 року із Савенком Віктором Семеновичем на земельну 

ділянку загальною площею 22,00 га, кадастровий номер 

5321888000:00:002:0189» слово надається начальнику відділу земельних 

відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 55 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розірвання за згодою сторін 

договору оренди землі б/н від 07.09.2016 року із Савенком Віктором 

Семеновичем на земельну ділянку загальною площею 22,00 га, кадастровий 

номер 5321888000:00:002:0189» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  

сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 56 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 22 «Про розірвання за згодою сторін договору 

оренди землі б/н від 07.09.2016 року із Савенком Віктором Семеновичем 
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на земельну ділянку загальною площею 22,00 га, кадастровий номер 

5321888000:00:002:0189» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

До протоколу пленарного засідання п’ятнадцятої сесії міської ради 

восьмого скликання долучаються повідомлення депутатів міської ради та 

Кобеляцького міського голови про КОНФЛІКТ ІНТЕРЕСІВ.  

Відповідно до статті 28 Закону України «Про запобігання корупції» у 

них повідомлено про наявність у депутатів міської ради та Кобеляцького 

міського голови конфлікту інтересів під час розгляду на п'ятнадцятій сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання 23.12.2021 року питань 

порядку денного «Про розгляд заяв щодо надання дозволів на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у власність 

(користування)» та «Про розгляд заяв щодо затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки та передачу земельної 

ділянки у власність (користування)».  

Відповідно до п. 2 Закону України «Про внесення зміни до статті 59-1 

Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» щодо врегулювання 

конфлікту інтересів у діяльності депутатів місцевих рад та сільських, 

селищних, міських голів» від 19.02.2021 року № 1258-IX, який набрав 

чинності 18 березня 2021 року, в зв’язку з тим, що  неучасть депутатів 

міської ради та Кобеляцького міського голови призведе до втрати 

повноважності ради, депутати міської ради та Кобеляцький міський голова 

братимуть участь у прийнятті радою даних рішень.   

 

Всього розглянуто заяв – 1424 шт.  

 

23. По питанню: «Про розгляд заяв щодо надання дозволів на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у 

власність (користування)» (всього 841, з них: надано – 595, відмов – 246) 

слово надається начальнику відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської 

ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Фесюри В. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 



29 

 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 57 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розгляд заяв щодо надання 

дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок у власність (користування)» прийняти в цілому як рішення 

п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 58 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 23 «Про розгляд заяв щодо надання дозволів 

на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок у власність (користування)» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

24. По питанню: «Про надання дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості)» (всього 17, з них: надано – 17, 

відмов – 0) слово надається начальнику відділу земельних відносин, екології 

та комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської 

ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 59 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)» прийняти в 

цілому як рішення п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 
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Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 60 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 24 «Про надання дозволу на розроблення 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) 

меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

25. По питанню: «Про розгляд заяв щодо затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки та передачу земельної 

ділянки у власність (користування)» (всього 483, з них: надано – 466, відмов 

– 17) слово надається начальнику відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської 

ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 61 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розгляд заяв щодо 

затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки та 

передачу земельної ділянки у власність (користування)» прийняти в цілому 

як рішення п’ятнадцятої  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 62 додаються до протоколу. 
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Прийнято рішення № 25 «Про розгляд заяв щодо затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки та передачу 

земельної ділянки у власність (користування)» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

26. По питанню: «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) з подальшим посвідченням права власності» (всього 

47, з них: надано – 46, відмов – 1) слово надається начальнику відділу 

земельних відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 63 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) з подальшим посвідченням права 

власності» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 64 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 26 «Про затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості) з подальшим посвідченням права власності» 

(додається). 

 

Копелець О. О.: 
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27. По питанню: «Про розгляд заяви про поновлення на новий строк 

договорів оренди невитребуваних земельних часток (паїв), укладених між 

Василівською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» слово 

надається начальнику відділу земельних відносин, екології та комунальної 

власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

ВИСТУПИЛИ: 

Таранушич А. О., депутат міської ради, попрохав підтримати і 

проголосувати за питання про продовження строку договорів оренди, яких 

буде декілька. Агрофірма «Добробут» виконала всі свої фінансові 

зобов’язання перед громадою. І навіть більше. Було задекларовано 50 

гривень за гектар, а виконали на 80 гривень за гектар. Додаткові зобов’язання 

теж виконані в повному обсязі.  

Копелець О. О., міський голова, зауважив, що з 500 тисяч гривень 

агрофірма перерахувала лише 270. Зобов'язання виконали на свій розсуд, а не  

на вимогу міської ради.  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 5, «проти» - 17, «утримались» - 1, «не голосували» - 1 

Рішення не прийнято (результати голосування № 65 додаються до 

протоколу).  

 

Копелець О. О.: 

28. По питанню: «Про розгляд заяви про поновлення на новий строк 

договору оренди невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між 

Озерянською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» слово 

надається начальнику відділу земельних відносин, екології та комунальної 

власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 
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Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 3, «проти» - 19, «утримались» - 2, «не голосували» - 0 

Рішення не прийнято (результати голосування № 66 додаються до 

протоколу).  

 

Копелець О. О.: 

29. По питанню: «Про розгляд заяви про поновлення на новий строк 

договору оренди невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між 

Лучківською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» слово 

надається начальнику відділу земельних відносин, екології та комунальної 

власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 2, «проти» - 21, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення не прийнято (результати голосування № 67 додаються до 

протоколу).  

 

Копелець О. О.: 

30. По питанню: «Про розгляд заяви про поновлення на новий строк 

договору оренди невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між 

Вільховатською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» слово 

надається начальнику відділу земельних відносин, екології та комунальної 

власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 
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Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 4, «проти» - 19, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення не прийнято (результати голосування № 68 додаються до 

протоколу).  

 

Копелець О. О.: 

31. По питанню: «Про розгляд заяви про поновлення на новий строк 

договору оренди невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між 

Красненською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» слово 

надається начальнику відділу земельних відносин, екології та комунальної 

власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 2, «проти» - 21, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення не прийнято (результати голосування № 69 додаються до 

протоколу).  

 

Копелець О. О.: 

32. По питанню: «Про розгляд заяви про поновлення на новий строк 

договору оренди невитребуваних земельних часток (паїв), укладеного між 

Сухинівською сільською радою та ТОВ Агрофірмою «Добробут» слово 

надається начальнику відділу земельних відносин, екології та комунальної 

власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 
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«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 3, «проти» - 19, «утримались» - 2, «не голосували» - 0 

Рішення не прийнято (результати голосування № 70 додаються до 

протоколу).  

 

Копелець О. О.: 

33. По питанню: «Про припинення права постійного користування 

Головним управлінням статистики у Полтавській області земельною 

ділянкою площею 0,1024 га, яка розташована в м. Кобеляки по вул. Огія, 17» 

слово надається начальнику відділу земельних відносин, екології та 

комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської 

ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Фесюри В. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 21, «проти» - 1, «утримались» - 1, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 71 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про припинення права 

постійного користування Головним управлінням статистики у Полтавській 

області земельною ділянкою площею 0,1024 га, яка розташована в м. 

Кобеляки по вул. Огія, 17» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 
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Результати голосування № 72 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 27 «Про припинення права постійного 

користування Головним управлінням статистики у Полтавській області 

земельною ділянкою площею 0,1024 га, яка розташована в м. Кобеляки 

по вул. Огія, 17» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

34. По питанню: «Про надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у постійне користування 

Службі автомобільних доріг у Полтавській області», повідомив, що вже двічі 

відмовлено Службі автомобільних доріг у передачі цих ділянок. Міська рада 

висловила вимогу відремонтувати прилеглі і ті дороги, що вони 

використовували. На це реакції на сьогоднішній день немає. Постійна 

профільна комісія вирішила рекомендувати не передавати Службі у 

користування земельні ділянки. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 2, «проти» - 21, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Рішення не прийнято (результати голосування № 73 додаються до 

протоколу).  

 

Копелець О. О.: 

35. По питанню: «Про створення громадських пасовищ за межами          

с. Гаймарівка на території Кобеляцької міської ради» слово надається 

начальнику відділу земельних відносин, екології та комунальної власності 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію 

Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 
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Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 74 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про створення громадських 

пасовищ за межами с. Гаймарівка на території Кобеляцької міської ради» 

прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 75 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 28 «Про створення громадських пасовищ за 

межами с. Гаймарівка на території Кобеляцької міської ради» 

(додається). 

 

Копелець О. О.: 

36. По питанню: «Про створення громадських пасовищ в межах              

с. Дашківка на території Кобеляцької міської ради» слово надається 

начальнику відділу земельних відносин, екології та комунальної власності 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію 

Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 1, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 76 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 
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Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про створення громадських 

пасовищ в межах с. Дашківка на території Кобеляцької міської ради» 

прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 77 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 29 «Про створення громадських пасовищ в 

межах с. Дашківка на території Кобеляцької міської ради» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

37. По питанню: «Про затвердження звіту про експертну грошову оцінку 

та продаж земельної ділянки несільськогосподарського  призначення гр. 

Долговій Анні Петрівні, розташованої за адресою: вул. Шевченка, 30, м. 

Кобеляки, загальною площею 0,0609 га» слово надається начальнику відділу 

земельних відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 78 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження звіту про 

експертну грошову оцінку та продаж земельної ділянки 

несільськогосподарського  призначення гр. Долговій Анні Петрівні, 

розташованої за адресою: вул. Шевченка, 30, м. Кобеляки, загальною 

площею 0,0609 га» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  сесії міської 

ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 
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«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 79 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 30 «Про затвердження звіту про експертну 

грошову оцінку та продаж земельної ділянки несільськогосподарського  

призначення гр. Долговій Анні Петрівні, розташованої за адресою: вул. 

Шевченка, 30, м. Кобеляки, загальною площею 0,0609 га» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

38. По питанню: «Про затвердження ставок орендної плати за земельну 

ділянку на 2022 рік» слово надається начальнику Фінансового відділу 

Кобеляцької міської ради Дацку Андрію Івановичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 80 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження ставок 

орендної плати за земельну ділянку на 2022 рік» прийняти в цілому як 

рішення п’ятнадцятої  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 81 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 31 «Про затвердження ставок орендної плати 

за земельну ділянку на 2022 рік» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

39. По питанню: «Про розгляд заяв щодо надання в оренду 

невитребуваних земельних часток паїв гр. Василенку Роману 

Володимировичу загальною площею 8,07 га на території колишньої 

Василівської сільської ради» слово надається начальнику відділу земельних 
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відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Василенко Р. В., депутат міської ради:  

Повідомляю про наявність конфлікту інтересів у зв’язку з розглядом 

питання «Про розгляд заяв щодо надання в оренду невитребуваних 

земельних часток паїв гр. Василенку Роману Володимировичу загальною 

площею 8,07 га на території колишньої Василівської сільської ради». 

Заявляю, що з метою урегулювання вищевказаного конфлікту інтересів, я, як 

депутат міської ради, не голосуватиму під час прийняття цього рішення 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 82 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розгляд заяв щодо надання 

в оренду невитребуваних земельних часток паїв гр. Василенку Роману 

Володимировичу загальною площею 8,07 га на території колишньої 

Василівської сільської ради» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  

сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 83 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 32 «Про розгляд заяв щодо надання в оренду 

невитребуваних земельних часток паїв гр. Василенку Роману 

Володимировичу загальною площею 8,07 га на території колишньої 

Василівської сільської ради» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

40. По питанню: «Про внесення змін до договорів оренди землі № 17, 18, 

19, 20 від 10.10.2012 року, укладених з гр. Рябекою Віталієм 
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Анатолійовичем» слово надається начальнику юридичного відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 1, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 84 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до договорів 

оренди землі № 17, 18, 19, 20 від 10.10.2012 року, укладених з гр. Рябекою 

Віталієм Анатолійовичем» прийняти в цілому як рішення п’ятнадцятої  сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 85 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 33 «Про внесення змін до договорів оренди 

землі № 17, 18, 19, 20 від 10.10.2012 року, укладених з гр. Рябекою 

Віталієм Анатолійовичем» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

41. Різне (розгляд листа жителів сіл Шенгури, Коваленківка, Сухе, 

Лебедине щодо забезпечення роботи лікаря-стоматолога Кобеляцької міської 

лікарні при Шенгурівській АЗПСМ, який буде надавати стоматологічні 

послуги жителям громади).  

ВИСТУПИЛИ:  

Казирод В. О., головний лікар Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради, 

повідомив, що ввірене йому підприємство співпрацює з Національною 

службою здоров'я України. Депутати висловлювали зацікавленість питанням 

використання майна: що буде зі стоматологічним обладнанням, яке 

знаходиться в сільській раді і закуплене або за її кошти, або за кошти якогось  

господарства? Запевнив, що Кобеляцька міська лікарня не планує нічого 
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забирати. Якщо якесь фермерське господарство, чи ще хтось звернеться з 

проханням надати в оренду цю апаратуру, лікарня попрохає міську раду  

надали дозвіл на використання. Нехай працюють, але не так, як зараз, без 

дозволів і ліцензій. Лікарня не може ризикувати, бо їх надає Національна 

служба здоров'я України.  

Копелець О. О., міський голова, пояснив, що це звернення жителів 

громади, але стоматологи не зверталися. У інших громадах все належним 

чином оформили і взяли на себе відповідальність. Міська рада вирішила, що  

може надати необхідну апаратуру й інструменти, але якщо вони створять 

своє підприємство. А стоматологи навіть ніде не звітуються. 

Казирод В. О., головний лікар Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради, 

зауважив, що той, хто планує орендувати приміщення й апаратуру, повинен 

брати на себе відповідальність, необхідна ліцензія. Міська рада надасть 

дозвіл, але все повинно бути правильно юридично оформлено.  

 

 В обговоренні питання взяли участь: Кіптілий В. А., Шевченко Т. В.,  

Крайнюк Н. В.  

 

Копелець О. О., міський голова, повідомив, що до нього звернулась 

політична партія, і хотів би, щоб всі депутати звернулись до своїх народних 

депутатів з приводу того, що деякі законодавчі ініціативи, що нині 

розглядаються в парламенті, мають на меті збільшити тягар на місцеві 

бюджети. Зараз на розгляді Верховної Ради перебуває урядовий законопроєкт 

№ 5849 щодо розмежування функцій органів виконавчої влади та місцевого 

самоврядування. Мова йде про соціальний захист населення у зв’язку з 

утворенням Національної соціальної сервісної служби.  

Державні соціальні гарантії, якими на сьогоднішній день охоплено 

майже 60% населення, повністю планують передати на територіальні 

громади. Потрібно буде створювати відділи з питань соціального захисту в 

кожній ОТГ.  

Крім того, на місцеві бюджети планується передача фінансування низки 

державних пільг: послуги зв’язку, проведення безоплатних капремонтів, 

пільговий проїзд, надання догляду певним категоріям осіб, реабілітації і т. д.  

Відповідне фінансове навантаження складе близько 20% бюджетів 

окремих територіальних громад, (по нашим міркам, це приблизно 50 млн 

грн), що абсолютно неможливо. І це при тому, що жодна із 42 державних 

соціальних програм, яку виконують органи соціального захисту, на рівень 

обласних підрозділів Національної соціальної сервісної служби не передана. 

Тож громадам доведеться тягнути це на собі.  

Тому необхідно звернутись до депутатів Верховної Ради України, щоб 

вони не допустили прийняття цього законопроєкта в нинішній редакції. Цей 

законопроєкт треба доопрацьовувати і знайти реальні дієві механізми 
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соціального захисту населення за рахунок виплат державного бюджету, а не 

за рахунок місцевого самоврядування.  

Зауважив, що на місцеві бюджети вже переклали відповідальність за 

виплати людям, які доглядають за похилими родичами, і їх кількість 

неспинно росте. Для цього потрібно, щоб держава здійснювала фінансування. 

Якщо й далі так піде, місцевий бюджет не витримає цього всього. Тому 

потрібно звертатися до всіх депутатів без винятку. Це на розгляд голів 

фракцій.  

Таранушич А. О., депутат міської ради, запропонував написати таке 

звернення до Верховної Ради України від всіх депутатів. 
Копелець О. О., міський голова, вніс пропозицію оформити це 

звернення, а депутати за бажанням підпишуть. 
 
Питання, внесені на розгляд п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання, вичерпані. 
 
Дозвольте подякувати вам за плідну спільну роботу і оголосити 

п’ятнадцяту сесію міської ради восьмого скликання закритою. 
 

Дякую за увагу. 
(Звучить Державний Гімн України). 

 

 

Кобеляцький міський голова  Олександр КОПЕЛЕЦЬ 

 

Секретар пленарного засідання Володимир ЖУКОВ 

 


